
Z á p i s
z 11. jednání zastupitelstva obce, konaného dne 23.8.2007

v 19.00 hodin v jídelně KD v Dražicích
________________________________________________________

Přítomno: 8 členů zastupitelstva
                 1 člen omluven
                 4 občané

Program jednání: 1. Zahájení, schválení programu jednání
2. Plnění rozpočtu obce, rozpočtové opatření
3. Smlouva o partnerství s obcí Slovany ze SR
4. Majetkové záležitosti obce
5. Různé, usnesení
6. Diskuse
7. Závěr

___________________________________________________________________________

      1) Zahájení, schválení progamu jednání
Jednání zahájil a řídil starosta obce Stanislav Flígr. Pověřil zápisem místostarostu pana Smažíka a
ověřovateli jmenoval pana Lva a paní Mičíkovou. Dále předložil návrh programu jednání
zastupitelstva obce a okomentoval jednotlivé body. Zastupitelé 8 hlasy program schválili.
U s n e s e n í   č. 54/2007
Zastupitelstvo obce schvaluje návrh programu jednání 8 hlasy.

2) Plnění rozpočtu obce
a) Plnění rozpočtu – starosta předložil zastupitelům a občanům plnění rozpočtu k 31.7.2007.
Zastupitelé vzali informaci na vědomí.
b) Starosta předložil zastupitelům ke schválení rozpočtové opatření č. 3/2007. Zároveň
okomentoval jednotlivé položky jak v příjmech, tak výdajích.
U s n e s e n í   č. 55/2007
Zastupitelstvo obce schvaluje 8 hlasy 3. rozpočtové opatření Obce Dražice.

3) Smlouva o partnerství s obcí Slovany ze SR
Starosta předložil zastupitelům ke schválení Smlouvu o partnerství a vzájemné spolupráci mezi obcí
Dražice a obcí Slovany ze SR.
U s n e s e n í   č. 56/2007
Zastupitelstvo obce schvaluje 8 hlasy Smlouvu o partnerství a vzájemné spolupráci mezi obcí
Dražice a obcí Slovany ze SR a pověřilo starostu obce jejím podpisem.

4) Majetkové záležitosti obce
ad 1) Majitelé chat u Matoušovského mlýna požádali o odkup části pozemků u chat a to
pozemku p.č. 1861/1 v KÚ Dražice.
ad 2) Projednání prodeje pozemků p.č. 245/2 a 2220/2 v KÚ Dražice panu Davidu Tůmovi a
p.č. 244/1 a 27/7 panu Michalu Pravečkovi.
ad 3) Pan Aleš Melich požádal o odkup starého nábytku vybavení kadeřnictví. 
U s n e s e n í   č. 57/2007
ad 1) Zastupitelé 7 hlasy schválili záměr prodeje pozemku p.č. 1861/1 v KÚ Dražice
žadatelům p. Miroslavu a Vladimíře Lupínkovým, p. Martinu Holcmanovi a p. Milanu
Chodorovi s tím, že záměr bude řádně vyvěšen na úřední desce obce.
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ad 2) Zastupitelé 8 hlasy schválili prodej pozemků p.č. 245/2 a 2220/2 v KÚ Dražice panu
Davidu Tůmovi a p.č. 244/1 a 27/7 panu Michalu Pravečkovi.
ad 3) Zastupitelé 8 hlasy odsouhlasili prodej starého nábytku vybavení kadeřnictví panu
Aleši Melichovi.

        5) Různé
ad 1) Starosta informoval o úvěrovém zatížení obce Dražice, které se vyvíjí pozitivně, neboť
byl splacen revolvingový úvěr na provoz obce. Obec nyní hospodaří tak, že nepotřebuje úvěr na
provoz. Dále byl z dotace od Evropské unie splacen krátkodobý úvěr, sloužící na realizaci
komunikací Dražice-Západ. Dále starosta informoval o záměru s ukončením stavebních spoření na
plynofikaci obce, respektive možnost čerpání překlenovacího úvěru, který by sloužil pro získání
státních dotací na každou smlouvu stavebního spoření v dalším roce. Druhá možnost je smlouvy na
konci roku ukončit.
ad 2) Starosta informoval o tom, že proběhlo předání funkce ředitele ZŠ a MŠ Dražice mezi
Mgr. Martínkem a novým ředitelem Mgr. Mrzenou.
ad 3) Starosta navrhl zvýšit mimořádně dotaci ZŠ a MŠ Dražice ve výši 10 000,- Kč na
pořízení IP telefonů, což samo o sobě přinese roční úsporu řádově 15 000,- Kč.
ad 4) Projednání zvýšení regulovaného nájemného ze současných 15,24 Kč na 16,99 Kč/m2
od 1.1.2008 v bytech, kde má obec regulované nájemné.
ad 5) Starosta informoval o probíhající rekonstrukci kabelů NN v části Radčany. Souběžně
probíhá v této části rekonstrukce veřejného osvětlení, kterou hradí obec Dražice.
ad 6) Starosta dále informoval o neutěšeném stavu techniky na údržbu travnatých ploch v
obci. Bude nutné zakoupit nový traktor na sekání trávy. Starosta nechal vypracovat nabídky a
předloží je zastupitelům.
ad 7) Starosta předložil výsledky výběrového řízení na pořízení územního plánu obce
Dražice. Nabídky došly ve složení:
– UA Projekce České Budějovice 499 000,- Kč
– T-Plan Praha 904 000,- Kč
– ASKA Tábor 428 000,- Kč
– Ateliér KA 21 Tábor 388 000,- Kč.
Starosta dále okomentoval jednotlivé nabídky. Zastupitelé 8 hlasy určili jako vítěznou společnost
Atelier KA 21 Tábor. 
ad 8) Starosta dále informoval, že občané, kteří jsou napojeni na kanalizaci obce a neplatí
stočné, budou obesláni společností VAK se smlouvou na úhradu stočného. Občané, kteří nejsou
napojeni na kanalizaci a mají septik, budou osloveni se smlouvou na vývoz septiku do čistírny
odpadních vod obce.
ad 9) Starosta dále informoval o nutných investicích obce do oprav a přirozené obnovy
kanalizace obce a též v návaznosti na nové závazky ve vztahu k Evropské unii. Částečně by tyto
výdaje měly být hrazeny z vybraného stočného. To nebylo v obci Dražice po několik let zvyšováno
a nyní již neodpovídá nákladům, které obec má. Starosta připraví do příštího jednání podklady s
náklady.
U s n e s e n í   č. 58/2007
ad 3) Zastupitelé 8 hlasy schválili mimořádnou dotaci ZŠ a MŠ Dražice ve výši 10 000,- Kč.
ad 4) Zastupitelé 8 hlasy schválili zvýšení regulovaného nájemného na 16,99 Kč/m2 od
1.1.2008 v bytech, kde má obec regulované nájemné.
ad 7) Zastupitelé 8 hlasy schválili Atelier KA 21 Tábor vítězem výběrového řízení na
zhotovení územního plánu obce Dražice. Zároveň pověřili starostu obce podpisem smlouvy s
touto společností.
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        6) Diskuse
1. Pan Mácha vznesl dotaz, zda personální obsazení školy nepřinese zvýšení nákladů ze strany

obce na mzdy. Paní Mičíková se starostou informovali, že ze strany obce nebude vypláceno
více peněz. Navíc ze strany státu je na mzdy školy vyplácena stále jedna částka, která je
rozdělována mezi učitele.

2. Pan Černý podotkl, že by bylo vhodné, aby se nový ředitel přišel představit na zastupitelstvo
obce Dražice.

3. Starosta a místostarosta informovali o připravovaných investicích ve vztahu k dotacím z
Evropské unie, týkajících se především cyklostezky ke hřbitovu, rekonstrukce chodníků v
obci, domu pro seniory a podobně.

        7) Závěr
Jednání bylo ukončeno ve 21.05 hodin
Příští jednání zastupitelstva obce bude 27.9.2007 v 19.00 hodin
Zapsal: Lubomír Smažík

............................................................. ............................................................
                ověřovatelé zápisu                 starosta obce


